
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 31 maart 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Thomas, Vinnie, Michaël, Vincent

De vergadering wordt geopend om 13u05.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• De elektrische vuurtjes zijn toegekomen.

• Er zijn appels en peren over van het galabal, ze liggen op de gang en mogen opgegeten worden!

Voorbije activiteiten

EJW-bar Er waren veel bitterballen maar ze zijn opgeraakt. Er was niet erg veel volk. We denken dat de friteuse
van Dorien kapot is. We kijken dit nog eens na, eventueel rekenen we dit door aan Scientica want de
friteuse is eigenlijk sinds de plansjarel niet meer gebruikt. De opkuis was slecht gedaan, we hebben klachten
gekregen. Dit is vreemd want we hebben een draaiboek van de opkuis van de bar. Als de opkuis nog eens
slecht gebeurt wordt het aangerekend.

Ithaka Er waren ongeveer tien mensen mee naar Ithaka.

Toneel Het publiek was enthousiast. Er staat een positieve recentie in de Veto, proficiat! Komt er een docu-wiki-
pagina? Een draaiboek zou handig zijn maar is misschien niet echt noodzakelijk, maar we moeten zeker
documenteren hoeveel volk er was, hoeveel inkomsten, enzovoort. We zullen wat achter een wiki-pagina
zitten. De bar was niet goed opgekuist, presidiummensen hebben dit uiteindelijk moeten doen.

LAN-party Alles was in orde uiteindelijk. Er was het gewoonlijke alternatieve LAN-partypubliek. De opkuis was
niet helemaal in orde, de dag nadien is er nog wat gekuist. Er stonden weinig mensen op de shiften. Er is
geen bier verkocht, wel een massa rodeo. Dit was een goed idee. Wim Deca heeft zijn computer geplaatst
met dansmatten, dat was origineel en leuk.

Galabal Er stond niemand op de shift om voor te bereiden, last minute zijn er wat mensen die shift gaan opvullen.
Er waren massas hapjes over, er waren blijkbaar geen shiften voorzien om ze uit te delen. Er was te veel
volk, er zijn mensen weggegaan omdat het te druk was. Het Musicafé vinden we wel een goede locatie, het
is dicht bij LOKO en handig in het midden van Leuven. Er komt wat kritiek op het TD-met-deftige-kleren
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concept, er mogen misschien wat meer slows en rustige muziek gedraaid worden. Musicafé is een beetje een
TD-zaal wat deze perceptie nog versterkt. Er zijn de dagen vlak voor het galabal nog wat kaarten verkocht.
Mattia heeft er de vrouw van zijn leven ontmoet.

Teambuilding Veel mensen hebben zich op het laatste moment uitgeschreven. Dit is wat vervelend, zeker omdat
we reservaties in een restaurant hebben. Haal je ook niet gewoon van de wiki want de kans is klein dat
iemand dat ziet, bel of sms dan even. De betaling wordt via de presidiumrekeningen geregeld. We hadden
geluk met het weer tijdens het spel. De teamverdeling is een beetje in het honderd gelopen door de last
minute uitschrijvingen. Het geheel was misschien wat weinig teambuildend doordat mensen in het restaurant
bij diegenen die ze kennen gaan zitten en we daarna enkel in kleine groepjes in Leuven rondfietsen. Het is
ook een beetje laat op het jaar om nog een team te gaan builden, maar dit is gewoon door omstandigheden.
Dankjewel Mattia en Jorien voor het originele concept!

70-80-90-TD Van de shiften voordien zijn de meeste uiteindelijk wel ingevuld geraakt. Vinnie kan mensen niet
dwingen tot shiften invullen, dat vindt hij spijtig. Er is uiteindelijk toch wel genoeg reclame gemaakt. Op de
TD zelf was te weinig volk, ongeveer 150 man. We denken dat de datum tegenvalt. We hebben het zelf heel
druk, het is vlak voor de paasvakantie, het was Bios-TD, . . . Financieel komt het wel in orde, we schatten
dat het rond de -200 zal draaien wat dan nog door twee wordt gedeeld tussen NFK en Wina. De aanwezige
mensen hebben zich geamuseerd. De regeling voor stopselgeld in de Albatros is veranderd. Dit is een vaste
kost van 150 euro voor het binnenbrengen van eigen drank geworden. Vroeger betaalden we minder, op de
vorige TD betaalden we 42 euro voor al onze jenever. Nadat het tweede vat op was is er beslist om geen
nieuw vat aan te sluiten. De rest van de avond is bier in flesjes verkocht maar de voorraad kwam maar nipt
toe. Er wordt geopperd dat we een balpenstreep over de stempel kunnen zetten bij de inkom. Dit kan je
niet op een andere hand overzetten en wast minder makkelijk af.

Komende activiteiten

Marginalenbar Jerre en Marnik zijn nog gaan winkelen. Alles is in orde. Er wordt 1 flesje Margin Ale weggegeven.

Lenteconcert Komt in orde, Cultuur is aan het draaiboek bezig. De Dumoulin is besteld en er blijken wel genoeg
glazen voor schuimwijn te zijn. Hanne heeft donderdag een auto om te gaan winkelen, de volgspot te gaan
halen, . . . We kunnen pas vanaf 6 uur in de PDS, maar dat mag normaal geen probleem geven.

Het UHO gebruikt lokaaltjes die wij gereserveerd hebben om materiaal in te zetten, maar normaal hebben
we met 1 lokaaltje wel genoeg. Er was een probleempje met de piano, die waren we vergeten te reserveren
omdat dit niet op de wiki stond en we dachten dat dat in orde was, maar dat is nu al opgelost. Cultuur
vindt het jammer dat OWG een beetje egöıstisch is voor de gouden krijtjes, zeker omdat Bart wel graag
iets had gepresenteerd (die trouwens ook in OWG zit), maar dit niet mocht van OWG. Thomas vindt het
niet meer dan logisch dat OWG voorrang krijgt voor de gouden krijtjes. OWG stelt zichzelf constructief op
tegenover elke derde partij. De kernraad suggereert na geanimeerde discussie dat Thomas en Hanne eens
samen kijken wie juist wat doet.

WinaWeekend We zoeken nog steeds volk om te komen! Is EJW al langsgeweest in de lessen van de eerstejaars?
Vinnie gaat Sofie forceren om reclame te maken, dat vindt hij leuk.

Ereliddiner Er komt nog een shiftenlijst online. Heel het presidium is ook uitgenodigd maar verwittig op tijd als
je komt. Wie wil mee-eten wordt ook verwacht wat te helpen. Verder komt alles in orde.

Toffe Proffen Pasen

Christophe B. zal in de paasvakantie inkopen doen hiervoor, eventueel kan dat samen gebeuren met inkopen voor
het ereliddiner. Met Sinterklaas zijn de cadeautjes door Christophe en Sanne rondgebracht maar dat zal nu dus
moeilijk gaan. Het rondbrengen is wel wat werk en gaat zeker niet alleen lukken, dus daar is extra volk wel welkom
voor. Thomas kijkt nog na hoeveel geld er binnen is van de toffe proffen.
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Varia

• De friteuse van de gang (die eigenlijk van Mariën is) is kapot. We weten niet zeker hoe het komt maar het
is niet van de EJW-bar. We stellen voor te investeren in nieuwe frituren. We willen een vervanging voor de
kapotte friteuses teruggeven aan de eigenaars (Dorien en Michaël) en er 2 voor Wina kopen. We zoeken
wat op en mailen de resultaten rond om te zien wat de rest van het presidium denkt.

• Tekstjes die voor de kernraad bestemd zijn kunnen best naar kernraad@wina.be verstuurd worden, en niet
enkel naar preses en secretaris.

• Er stond weer afwas van allerlei posten op de keuken. Let hier op, ook al zijn het kleine dingen.

De vergadering wordt gesloten om 14u.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 28 april om 12u30 in het Aquarium in de B (!).
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